
 

 

 

    

   

Dagsorden,  skolebestyrelsesmøde. 

 

17. december 2024 kl. 17.00 til  kl. 19.00 

 

Sted: Bakken, konferencerum. 

Mødeleder: Klavs Lauridsen 

Afbud til skolen 65151900 eller på mail til kks@kerteminde.dk 

 

Afbud: Lisa og Betina 

 

Pkt.1. 

Faste punkter: 
 

Skolen:  

Vi har netop haft besøg af vores spanske udvekslingsklasse. Det har været en god uge. 

Skak: Vi er blevet tilbudt et stort projekt igennem Dansk Skoleskak, som er støttet af Egmont Fonden med 3.2 

millioner. Projektet løber fra januar 2025-27 og hedder ”SMS”. Sæt matematikvanskelighederne skakmat. I 

hører mere i det nye år. 

Budget: budgettet for 2025 er ikke endeligt på plads. Vi håber, det er på plads i slutningen af januar, hvorefter 

det vil blive drøftet på næste bestyrelsesmøde. Det er utilfredsstillende at vi endnu ikke kender budgettet. 

Opdatering onlineundervisning – 5. årgang.  Lærerne udsender infobrev inden jul. 

 

Formanden/Bestyrelsen:  

Paw tilbyder, at vi må komme på Nislevgaard Efterskole, hvor hans søn går, for at se, hvordan de arbejder med 

ordblindhed. Paw fortæller om gode erfaringer derfra. Vi giver det videre til lærerne og fortæller ved samme 

lejlighed, at den medarbejder, vi har under uddannelse, snart er færdig som ordblindelærer og gør en stor indsats 

for Langeskov Skoles ordblinde elever. 

 

Der bliver spurgt til boden. Der er en klasse, som er blevet spurgt, men de har takket nej til opgaven. Vi 

overvejer, om det kan blive en anden årgang, som kan stå for det. Bestyrelsen foreslår enten 6. årgang, 

valgholdet i madkundskab (7./8. årgang) eller elevrådet. 

 
 

 
 

Pkt. 2. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at arbejde med tonen i det offentlige rum og respekt for hinanden samt de fysiske 

rammer.  Se ligeledes infomail til foreningerne i Langeskov. 

 



Vi tager det op igen på næste møde, hvilken uge det skal være, og hvordan vi organiserer det, så vi kommer 

bredest ud til foreningerne.  

 

Dorthe og Paw vil gerne hjælpe i en arbejdsgruppe.  Infobrev udsendes til foreninger og så ser vi hvem der vil 

være med.  

 

 

 

Pkt. 3. 

 

Dialog om klassekasser – fælles retningslinjer ønskes.  Der vil være dialog, men skolen kommer også med et 

bud på hvordan vi ser klassekasser fungere bedst muligt. 

 

Skolebestyrelsen anbefaler et max. beløb på 200 kr. årligt. Det er frivilligt at betale til klassekassen, og der er 

ingen, der må udelukkes fra aktiviteter, fordi der ikke er indbetalt til klassekassen. Skolebestyrelsen har en stærk 

holdning om, at der ikke sendes individuelle rykkere ud til betaling, og at der ikke sættes navn på, hvem der 

ikke har betalt.  

 

Mobilebox: skolebestyrelsen anbefaler, at der er mindst to i forældrerådet, som har adgang/kigadgang til 

boksen. Det må ikke være to fra samme familie, som har adgang. 

 

Bankkonto: skolebestyrelsen anbefaler, at der er mindst to i forældrerådet, som har adgang/kigadgang til 

boksen. Det må ikke være to fra samme familie, som har adgang. To personer kan få kigadgang til den samme 

bankkonto, hvis begge har konto i samme bank. 

 

Der udsendes et infoskriv til alle forældre i starten af januar. 

 

 

Evt. 

 


